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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 2. november 2012
stillet følgende spørgsmål nr. 11 (L 23), som hermed besvares. 

Spørgsmål 11:

”Hvordan kan ministeren forklare og retfærdiggøre, at indføre nye regler for betaling af 
bistand til eksport, når man ser på de administrative konsekvenser af forslaget, herunder 
at rigtig mange virksomheder, skal foretage rigtig mange registreringer og bruge 
administrative kræfter på opgaven, ligesom det samme vil blive tilfældet i det offentlige 
og dermed indfører nyt bureaukrati?”

Svar:
De regler, der indføres med lovforslaget, medfører ikke administrative konsekvenser. 
Reglerne om betaling for eksportbistand, der blev indført fra 1. august, påfører ikke de 
berørte virksomheder og brancheorganisationer ekstra administration ud over, hvad der 
er forbundet med at betale de fremsendte fakturaer. Det er Fødevarestyrelsens 
medarbejdere, der optæller antallet af underskrevne certifikater, som der faktureres et 
gebyr for pr. styk. 
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